
Svar på interpellation "Gällande medel till Barn‐ och ungdomshälsan" 
av Helena Hagberg (Fp) 
 
 
Få nystartade projekt i Landstinget Västmanland har visat så positiv utveckling och goda resultat som 
Barn‐ och Ungdomshälsan. Verksamheten bedrevs inledningsvis i projektform i Västerås, 
Hallstahammar och Surahammar men är på väg att byggas upp över hela landstinget. Sala har öppnat 
en mottagning, Köping ska göra det samma till sommaren och i Fagersta pågår rekrytering av 
personal.  
 
Det är inte alltid Landstingsstyrelsen klarar av att öka den ekonomisk ramen i takt med en viss 
verksamhets tillväxt och ökade behov. Ibland, som i fallet BU‐hälsan, ställs de verksamhetsansvariga 
till och med inför krav på utökat upptagningsområde med bibehållen ekonomisk ram och 
personalstyrka. Detta i sin tur leder naturligtvis till omorganisering av arbetet och ökning av 
personalens arbetsbelastning med ökad risk för oönskade konsekvenser. Någon information om 
sänkt patientsäkerhet som följdeffekt har jag, till skillnad mot Helena Hagberg, inte fått.  
 
För verksamhetsåret 2015 kommer inte någon ramökning för BU‐hälsan att föreslås. Åren därefter 
när uppbyggnadsfasen klarats av och verksamheten stabiliserad sig som landstingsövergripande är en 
ramökning sannolikt nödvändigt. 
 
Med detta anser jag interpellationen besvarad 
 
 
Juha Rundgren (V) 
Landstingsråd 
 
 
 


